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خراسان جنوبی 62 سال پیش         
 در روزنامه

دعوای رئیس و معاون

روزنامه خراسان در شماره 2438 به تاریخ 14 آذر 1336در مطلبی 
در صفحه پنج آورده است: بطوریکه خبرنگار ما مینویسد در اداره دارائی 
قاینات بین آقایان معاون – رئیس و خزائنی بازرس دارائی در محل اداره 
زد و خورد شدیدی ایجاد شد که منجر بشکایت طرفین بشهربانی گردید 

و موضوع تحت تعقیب میباشد

ستون حرف مردم 
روزنامه خراسان جنوبی 

انعکاس دهنده صادق نظرها، 
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وضعیت پرداخت اضافه کارها در دانشگاه علوم  ●
پزشکی بیرجند بعد از یک سال هنوز مشخص 
کارکنان  زحمات  جواب  هم  کسی  و  نیست 
بیمارستانی و از جمله پرستاران را نمی دهد. از 
سوی دیگر قانون بهره وری، درست اجرا نمی شود 
درحالی که دیوان عدالت اعلام کرده است شب ها 

باید سه شیفت محاسبه شود.
قیمت هر آجر  از 10 روز قبل در نهبندان دوباره  ●

30 تومان گران شده است. هر عدد آجر سر کوره 
بدون هزینه حمل و بارگیری 280 تومان قیمت 
دارد در حالی که همین آجر در بیرجند سر کوره 
190 تومان است. مسئولان اداره صمت نظارت 

کنند.
مدتی است سازمان جهاد کشاورزی قانونی را  ●

اجرا می کند که شتر 6 ماه بعد از نصب پلاک هویت، 
اجازه حمل و جا به جایی داشته باشد در حالی که 
دوره پروار شتر سه ماه است و با این قانون، در عمل 
صنعت شترداری شهرستانی مانند نهبندان که از 
بهترین ظرفیت های تولید و اشتغال در این بخش 

دامی است با مشکل مواجه می شود
 روستای دره چرم شهرستان درمیان تعدادی از  ●

خانه هایی که در محدوده نبود با نقشه کشی دوباره 
در طرح گاز قرار گرفت اما با وجود پیگیری در اداره 
گاز هنوز برای خانه های باقی مانده علمک نصب 
نشده است. با توجه به نزدیکی زمستان خانواده 

هایی که نفت ندارند با مشکل مواجه خواهند شد.
جاده آیسک – سه قلعه در مسیر مسافران شمال و  ●

شمال شرق کشور به بیرجند و سیستان و بلوچستان 
قرار دارد. از سویی به دلیل وجود معادن متعدد 
در مسیر، کامیون و تریلی های زیادی در آن تردد 
دارد. این موارد در حالی است که عرض جاده، 
کم و ناهمواری ها و دست اندازهای آن زیاد است. 
مسئولان با وجود پیگیری های متعدد برای رفع 

مشکل اقدام می کنند.
جاده بیرجند – قاین از سه راهی ساقی تا نزدیکی  ●

گردنه ثمن شاهی، خط کشی ندارد و این موضوع 
رانندگی در شب را دچار مشکل می کند. مسئولان 

راهداری پیش از وقوع حادثه اقدام کنند.
معبر فرعی پشت پلیس راه بیرجند به سمت پمپ  ●

بنزین چند سال در انتظار آسفالت است. دو سال 
پیش آسفالت آن جمع شد تا مسیر به سازی شود 
اما دریغ از اقدامی هر چند کوچک و در این مدت 
وضعیت آن بدتر شد.مسئولان با وسیله شخصی 
خود از این مسیر تردد کنند تا ببینند مردم با چه 

مشکلاتی مواجه هستند.
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اظهارات نماینده ولی فقیه درباره گردشگری

شهرت فرهنگی استان به اسم گردشگری زیر سوال نرود
گردشگری با ولنگاری متفاوت است/ نباید شاهد 
باشیم عده ای به اسم گردشگر، شهرت فرهنگی 
استان را زیر سوال ببرند/ هنوز گردشگری تعریف 
نشده است. این جملات بخشی از سخنان نماینده 
ولی فقیه در استان بود که روز گذشته در دیدار 
با اعضای ستاد امر به معروف شهرستان طبس 
مطرح شد.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی نماینده 
ولی فقیه ، حجت الاسلام والمسلمین »عبادی« 
گفت: راه صحیح این است که از محققان بومی و 
انسان های آگاه هر منطقه و شهرستان متناسب با 
تخصصی که دارند کتاب های خاص تدوین شود 
که این موارد می تواند در زمینه منابع طبیعی، 
صنایع،  اخلاقی،  علمی،  فرهنگی،  جغرافیایی، 

هنر و... باشد.به گفته وی هنگامی که گردشگری 
به استان وارد می شود باید مطابق با زمانی که قصد 
ماندن دارد برنامه ریزی شود و متناسب با هر بخش، 
گوینده لازم همراهش باشد و به او آگاهی دهد و 
خصوصیات مختلف منطقه را توصیف و در کنار آن 
فرهنگ خوب مردم، اسلام و انقلاب را منتقل کند.
وی اظهار کرد که برخی ها می گویند ورود برخی 
افراد به مناطقی از کشور و یا استان، با فلان نام به 
ما ربطی ندارد، اما اگر یک گروه تروریستی با همین 
نام وارد شود و همگان رفع مسئولیت کنند، قطعا 
نتیجه آن مشخص خواهد بود و مردم قربانی این 
رفع مسئولیت ها خواهند شد.امام جمعه بیرجند 
با تاکید بر این که باید گردشگری تعریف و یک اقدام 

معقول و علمی و در عین حال زیبا و خوب برای 
گردشگری انجام شود تا هم منافع اقتصادی را در 
بر گیرد و هم مسائل فرهنگی و صدور صنایع دستی 
را دارا باشد، تصریح کرد که متأسفانه آن چه انجام 
می شود این گونه نیست.وی با بیان این که باید در 
خصوص گردشگری تصمیمی درست گرفته شود 
افزود: نباید شاهد باشیم که یک عده وارد استان 
شوند و ضمن گسترش بداخلاقی ها برای مردم 
مصیبت ایجاد کنند و با این همه شهرت فرهنگی 

زیبا، همه زیر سوال بروند. 
وی بر این نکته تاکید کرد که باید طرحی برای کل 
استان نوشته شود تا مسائل این چنینی حل شود و 

این کار شدنی است.

معاون سازمان 
صمت : شکر 

تنطیم بازار وارد 
بازار نمی شود

مسکوت ماندن طرح جامع دفع سیلاب بیرجند 
زهرا خسـروی- تجربه بارندگی های سال گذشـته و وقوع سیل سبب شد امسال 
مدیریت بحران شـهرداری مرکز اسـتان پیش از آغاز بارندگی ها دسـت به کار شود 
و روز گذشـته جلسـه ای بـا حضـور برخی دسـتگاه های مسـئول شـهر برگـزار کند. 
در ایـن جلسـه دبیـر سـتاد بحـران شـهرداری بیرجند بـا اشـاره بـه وضعیـت حریم و 
بسـتر رودخانه های این شـهر به ویژه منطقه چهـارده، با تاکیـد بر این کـه این نقطه 
به دلیل تخلیـه نخاله های سـاختمانی قابل شناسـایی نبـود، گفت: تـلاش زیادی 
برای رفع معضل در این قسـمت انجام شد و بیشترین مشـکل مربوط به حد فاصل 
ابتدای خیابان آوینـی و رود پل باغ اسـت.»طوقی« با اشـاره به این کـه در معصومیه 
پایین و امیرآباد هم تصرف حریم و بستر رودخانه وجود دارد، افزود: با این وضعیت 
چنانچه بارندگی از حد معمول بیشـتر شـود خسـارات مالی صد درصدی به وجود 
خواهد آمد. نماینده فرمانداری نیز خواستار تهیه طرح جامع دفع سیلاب شهری 
بیرجند برای ارائه آمار دقیق و اطلاع از تعریض معابر، کانال ها و مسیل و تشخیص 
نقاط ریسـک و خطر شـد. به گفته »احمدی« این موضوع بارها در جلسـات مطرح و 
مصوب شـد اما با اجـرای یک مرحلـه و به دلیـل مباحث اعتبـاری ناتمام و مسـکوت 
باقی مانـده اسـت.»طوقی« هـم بـه درخواسـت دو میلیـارد و 480 میلیـون تومانی 
شـرکت مطالعاتی برای تکمیل این طرح اشـاره و اضافه کـرد: پرداخت ایـن رقم در 

توان شـهرداری نیست.

یک قربانی در محور درح
رضایی - تصادف پراید با کامیون در محور درح – سربیشه یک کشته برجا گذاشت.
بـه گـزارش »خراسـان جنوبـی« رئیـس پلیـس راه اسـتان گفـت: ایـن حادثـه سـاعت 
13:50روز گذشته در تقاطع پاسگاه حسین آباد رخ داد که یک سرنشین پراید جان 
باخت و سـه نفر دیگر مصدوم شـدند. سـرهنگ »رضایی« علت این تصادف را رعایت 

نکردن حق تقـدم عبور از سـوی راننده کامیـون هنگام گـردش به چپ اعـلام کرد.

انتقال 7 هزار زائر اربعین با اتوبوس
امسـال هفـت هـزار و 413 زائـر اربعیـن حسـینی اسـتان بـا 229 سـفر اتوبوسـی به 
مرزهـای خروجـی کشـور جابجـا شـدند.مدیرکل راهـداری و حمـل و نقل جـاده ای 
اظهـار کـرد کـه در ابتـدای شـروع طـرح ، 105 اتوبـوس بـرای اعـزام زائـران تـدارک 
دیده شـد اما در ادامه حدود 120 دسـتگاه کار جابه جایی زائراین را بـه صورت رفت 
و برگشـت انجام دادند. »شـهامت« از بازگشـت بیـش از 90 درصـد از زائـران اربعین 

حسـینی اسـتان خبر داد.

عرضه 160 تن شکر از امروز در بازار
زهرا خسروی- با وجود روند افزایش قیمت شکر 
در بازار و اعلام مسئولان مبنی بر این که مشکلی در 
تامین این محصول وجود ندارد اما مشاهدات عینی 
خبرنگار ما حاکی از کمبود عرضه این محصول در 
بازار و بیشتر واحدهای صنفی بیرجند است، آن طور 
که یک فروشنده می گوید: وضعیت شکر طی یک ماه 
اخیر چندان مطلوب نیست و نوع بسته بندی هم با نرخ 
های متفاوتی عرضه می شود.فروشنده دیگری هم می 
افزاید: با برخی فروشندگان عمده تماس گرفته ام که 
قیمت هر کیلوگرم خرید جدید از چهار هزار و 700 تا 
پنج هزار تومان مطرح شد در حالی که یک ماه پیش این 

کالا قیمت سه هزار و 300 تومانی را تجربه می کرد.

برخی فروشندگان هم با تاکید بر این که مدتی است 
شکر در بازار توزیع نمی شود، از علت آن ابراز بی 
اطلاعی می کنند اما بعضی ارسال شکر برای مراسم 
اربعین به عراق و عده ای هم تحرک دلالان در بازار برای 
افزایش قیمت آن را از دلایل کمبود می دانند.معاون 
سازمان صمت هم با اشاره به این که شکر تنطیم بازار 
از مهر دیگر وارد بازار نمی شود، می گوید: واحدهای 
صنفی می توانند این محصول را از عمده فروشی ها 
تهیه کنند. »جویبان« قیمت فله برای مصرف کننده 
را چهار هزار و 700 تومان اعلام و اضافه می کند: 
این رقم برای خرید عمده و درِ کارخانه چهار هزار و 
50 تومان است. رئیس اتحادیه خوار و بارفروشان 

بیرجند هم کمبود شکر در بازار را تایید می کند و 
می گوید: با توجه به آزاد شدن نرخ شکر، نوبت ها و 
تقاضا برای خرید افزایش یافته است و این موضوع 
سبب طولانی شدن روند تحویل این محصول به بازار 
و در نتیجه کمبود آن می شود.»شریف« از شروع ورود 
محموله 160 تنی شکر به استان از امروز خبر و ادامه 
می دهد: سهمیه ای از طرف سازمان صمت به شرکت 
غله داده شد که طی یک هفته در شهر توزیع می شود و 
محدودیتی در عرضه و خرید وجود ندارد به گفته وی، 
شکر با قیمت چهار هزار و 700 تومان برای مصرف 
کننده و به احتمال زیاد از امروز در بیرجند عرضه 

خواهد شد.

در شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی استان مطرح شد

ممنوعیت اجرای طرح های آب بر 

انصاری - معافیت مالیاتی ، خرید توافقی محصولات 
کشاورزی ، کاهش صادرات و فرار مالیاتی از مهم ترین 
مباحث مطرح شده در جلسه روز گذشته شورای گفت 
و گوی دولت و بخش خصوصی استان بود.نماینده 
فردوس، طبس، بشرویه و سرایان گفت: شهرستان ها 
و شهرک های مدنظر قانون در صورتی از مالیات معاف 
اند که اظهارنامه، دفاتر و اسناد خود را به موقع ارائه 
دهند ولی انجام نشدن این کار به دلیل بی اطلاعی 
مودیان موجب شده که بسیاری از فعالان در شهرک 
به  مجبور  طبس  و  سرایان   ، فردوس  صنعتی  های 

امیرحسنخانی«    « گفته  شوند.به  مالیات  پرداخت 
باید بگذاریم که یک واحد تولیدی جان بگیرد و سپس 
سخن از اخذ مالیات بزنیم و در استان هم با تعامل می 
شود در راستای نفس راست کردن واحدهای تولیدی 
کار کرد وکاهش ضریب مالیاتی در استان به واسطه 
شرایط خاص آن یک ضرورت است.وی به خرید زرشک 
به صورت توافقی اشاره کرد و افزود: هم اکنون  به جز 
زرشک محصولات دیگر از جمله انار و زعفران هم 
برداشت می شود که باید در راستای خرید توافقی و یا 
تضمینی اقدام کرد تا کشاورز متضرر نشود .استاندار 
هم از خراسان جنوبی به عنوان استانی کم توسعه 
یافته با کمترین منابع یاد کرد وگفت: یکی از اولویت 
ها جلوگیری از اجرای طرح های آب بر در منطقه است 
. »معتمدیان« با بیان این که در سفر نوبخت به استان 

مقرر شد 200میلیون دلار اعتبار در راستای تامین 
نقدینگی واحدهای تولیدی  به استان اختصاص یابد 
از برگزاری جلسه ای با حضور تیم اقتصادی استان در 
تهران خبر داد.استاندار از کاهش صادرات امسال و 
سال گذشته خبر داد وگفت: باید در صدور کارت های 
بازرگانی پیله وری بازنگری شود تا از فرار مالیاتی و سوء 
استفاده جلوگیری شود.مدیر کل امور مالیاتی استان 
هم از فرار مالیاتی 21 شرکت صوری که بیشتر غیر 
بومی بودند با سوء استفاده از کارت های پیله وری خبر 
داد وگفت: وقتی قانون در اخذ مالیات ما را ماموار کرده 
اگر بخواهیم کوتاه بیاییم از طریق دفاتری که دیوان 
محاسبات در امور مالیاتی دارد بازخواست می شویم 
.به گفته »نباتی« نمی توانیم خود سرانه در راستای 

کاهش مالیات اقدام کنیم.


